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Ponownie zwracam siE z uprzejmq pro3bq w imieniu mieszkairc6w

ZawiSla o zbudowanie, wyremontowanie ulicy Obroric6w Wisiy 1920 roku'

W tym roku mamy 100 rocznica Narodowego SwiEta Niepodleglo6ci.

Droga ta, pro*'adzi do Pomnika Poleglych Obrofrc6w Wisiy 1920'

Z uwagi na uksztahowanie terenu tym bardziej potrzebna jest ta inwestycja,

kt6ra zwigkszy bezpieczeristwo mieszkaic6*' i goSci odwiedzaj4cych Pomnik.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tei sprawie'
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